

赞助商注册表格/Sponsoring Registration Form

Aachen Colloquium China Co., Ltd.
 www.aachen-colloquium-china.com
 china@aachen-colloquium.com
 Fax +49 241 8861 266

日期: 2020年11月11日至13日
 Date: November 11th – 13th, 2020

请完整填写下述表格。带星标处为必须项/

Please fill in the following form completely. The fields marked with an asterisk are mandatory.

个人资料/Personal Data

请清晰填写/ Please use capital letters!

公司名称*/Company*

头衔/Acad. Title

姓*/Surname*

名*/Forename*

部门/Department

职务/Position

电话*/Phone*

传真/Fax

邮件*/E-Mail*

公寓/楼号*/Apartment/Building*

街/邮局信箱*/Street/P.O. Box*

区*/District*

邮编*/Zip Code*

城市*/City*

国家*/Country*

发票地址 (如与上述地址不同)/Invoice Address (if different)

公司名称*/Company*

财务部门联系人*/Finance and Accounting Department/Invoice Recipient*

公寓/楼号*/Apartment/Building*

街/邮局信箱*/Street/P.O. Box*

区*/District*

邮编*/Zip Code*

城市*/City*

国家*/Country*

订单/Purchase Order

订单号/Your Purchase Order No.

赞助*/Sponsoring*

铜级赞助商尊享优惠方案
Bronze-Sponsor Package
 30.000 RMB

- 含2名参会者/2 Participants All Inclusive
- 开幕式及闭幕式特别鸣谢+会议日程Logo植入
Mention + Logo:
 - 会议日程/Program Brochure
 - 网站/Website
 - 报告/Presentations

银级赞助商尊享优惠方案
Silver-Sponsor Package
 50.000 RMB

- 含4名参会者/4 Participants All Inclusive
- 会议资料包广告植入/Insertion of
Advertisement into the Conference Bags
- 开幕式及闭幕式特别鸣谢+会议日程Logo植入
Mention + Logo:
 - 会议日程/Program Brochure
 - 网站/Website
 - 报告/Presentations

金级赞助商尊享优惠方案
Gold-Sponsor Package
 80.000 RMB

- 含6名参会者/6 Participants All Inclusive
- 会议资料包广告植入/Insertion of
Advertisement into the Conference Bags
- 2m x2m展台/Exhibition Booth 2m x 2m
- 开幕式及闭幕式特别鸣谢+会议日程Logo植入
Mention + Logo:
 - 会议日程/Program Brochure
 - 网站/Website
 - 报告/Presentations

请确认上述信息无误并接受我们的通用条款及条件后签名。相关条款及条件您可登陆 www.aachen-colloquium-china.com 进行查询! 上述所有价格包含增值税。
 By signature the terms and conditions are accepted. These are available on www.aachen-colloquium-china.com. All prices are inclusive of VAT regulated by law.

赞助商须知/Information for Sponsors

众所周知,中国汽车行业商机无限。您是否希望在全球最大的汽车销售市场推广您的产品并提升市场份额?您是否希望在云集众多业界专家与决策人士的行业盛会上提高您的品牌知名度?请抓住时下宝贵商机,支持即将在北京召开的第届亚琛中国年会,使您的企业获得更高的关注度!

China's automobile industry has many opportunities for your company. Do you want to promote your brand in the world's biggest sales market in order to increase your market share? Do you want to get your products and services recognized at an event visited by specialists and decision makers? Then take this excellent opportunity and support the Aachen Colloquium China in Beijing. We will make sure that your company is even more visible!

主办方:
Organizer: 北京亚琛会议有限公司
北京市朝阳区光华路15号院亿利生态广场1号楼4层
100026, 中国
Aachen Colloquium China Co., Ltd.
4th Floor of ELION Building No. 1,
Guanghua Road No. 15,
Chaoyang District
100026 Beijing, P.R. China
传真/Fax: +49 241 8861-266

日期:
Date: 2020年11月11日至13日
November 11th – 13th, 2020
联系方式:
Contact: Ms. Sandra Jaksch
电话/Phone: +49 241 80-48021
传真/Fax: +49 241 80-22341
邮件/Mail: china@aachen-colloquium.com

关键信息:
Key facts: 逾450名参会代表,以亚洲专家居多
提供约40场技术专题报告,以欧洲专家居多,展示汽车和发动机技术领域的最新发展动态与创新成果
整车与发动机制造商、供应商及工程顾问展出前沿技术
传统宴会
About 450 participants mostly from Asia
About 40 technical presentations, mostly from Europe, showcasing new developments and innovations in automobile and engine technology
Technical exhibition of vehicle and engine manufacturers, suppliers and engineering consultants
Traditional banquet

切勿错失良机!如需了解详情,实现企业愿景、助推业务发展及定制化服务,请随时与我们联系!另请点击网站图片,直观了解年会盛况!

Don't miss this chance! For more details on how to promote your company's corporate vision and business, as well as customized service, please contact us at any time and do not miss the pictures on our website to get some visual impressions!